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- Zašto volontiram? Kad bi svaki čovjek pomogao bar jednom čovjeku, svijet bi bio ljepše

mjesto. To je moja ideja i razlog zašto volontiram, da svijet bude ljepše mjesto – rekla je

Silvija  Ladić  Fischer,  jedna  od  50-ak  volontera  Društva  Crvenog  križa  Varaždinske

županije danas na prijemu župana Anđelka Stričaka u Županijskoj palači.

Na sam Međunarodni dan volontera, 5. prosinca, župan Stričak je zajedno s pročelnicom

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, civilno društvo i hrvatske branitelje Ljubicom

Božić upriličio prijem na kojem je zahvalio svima koji odvajaju svoje slobodno vrijeme da bi

pomagali drugima u najtežim situacijama.  

- Pedesetak volontera Društva Crvenog križa Varaždinske županije je tijekom ove godine

odradilo više od 3.000 volonterskih sati. Sve te svoje slobodne sate oni su posvetili svojim

sugrađanima i stranim državljanima kojima je bila potrebna pomoć. Na tome im od srca

hvala. Svjedoci smo da je kriznih situacija sve više, a uz pripadnike naših žurnih službi, u



pružanje svih vrsta pomoći redovno se uključuju i volonteri Crvenog križa. Nema te države

koja  ima  dovoljno  profesionalaca  kada  dođe  do  krizne  situacije.  Tada  uskaču  upravo

volonteri koji su za to osposobljeni i opremljeni, ali, što je najvažnije, imaju veliko srce pa

su  spremni  pomoći.  Zahvaljujem  im  i  čestitam  na  svemu  što  su  radili  ove  i  svih

dosadašnjih godina – istaknuo je župan Anđelko Stričak.

Ravnateljica Društva Crvenog križa Varaždinske županije Sandra Vidaček istaknula je da

se  Međunarodni dan volontera svake godine obilježava s ciljem da se ukaže javnosti na

važnost volontiranja, čime se u zajednicu unose pozitivne promjene.

- Često društvo ne vidi sve ono dobro što volonteri rade kroz godinu, a nerijetko to postane

vidljivo  tek  u  kriznim  situacijama  kojima,  nažalost,  svjedočimo  u  posljednje  vrijeme.

Međutim, volonteri svakodnevno pružaju ruku pomoći potrebitima te otvaraju svoje srce

puno ljubavi i topline neznanim, a vrlo važnim ljudima – rekla je Sandra Vidaček.

Dodala je da Društvo Crvenog križa Varaždinske županije kontinuirano ulaže u edukaciju

volontera, a cilj je uključiti što više mladih.

U  ovoj  izazovnoj  godini  volonteri  Društva  Crvenog  križa  Varaždinske  županije  dali  su

izniman  doprinos  pomažući  na  početku  godine  na  punktovima  na  kojima  je  bilo

organizirano cijepljenje građana protiv koronavirusa, a od veljače stalno sudjeluju u svim

aktivnostima koje se provode da se pomogne raseljenom stanovništvu iz Ukrajine, prilikom

podjele  humanitarne  pomoći,  kod  tečajeva  učenja  hrvatskoga  jezika  te  pri  pružanju

psihosocijalne pomoći. U kolovozu su također dali veliki doprinos nakon prometne nesreće

u kojoj su nastradali državljani Poljske, pružali su im informacije, psihosocijalnu pomoć,

prehrambene i  odjevne artikle,  pomogli  su  u  komunikaciji  s  djelatnicima Opće bolnice

Varaždin i Veleposlanstvom Poljske. Redovno sudjeluju i u radu Tima za krizna stanja, koji

djeluje u okviru Županijskog interventnog tima, a sudjelovali su i u nizu drugih aktivnosti te

pohađali edukacije.

Silvija Ladić Fischer u Društvu Crvenog križa Varaždinske županije formalno volontira još

od 2013. godine, a ove godine je odradila više od 200 sati kao koordinatorica volontera.

-  Volonteri  svoje slobodno vrijeme daju bezrezervno. Svi  mi  imamo vremena, samo je

pitanje kako ga rasporedimo. Sada sam u mirovini, ali kad sam radila, znala sam uzeti po



tjedan dana godišnjega ili volontirati popodne ili po noći, ovisno o tome kakva je situacija

nastala. Željela bih naglasiti da se planiramo aktivirati na pružanju pomoći strancima koji

su ovamo došli raditi, a kako bi se bolje uključili u naše društvo. Da mi postanemo svjesni

njihove kulture, a oni naše, jer to je ustvari vrijednost ljudske vrste, da se na taj način

upoznajemo i cijenimo. Pozivam sve da pruže ruku tim ljudima koji su ovdje došli raditi, jer

nemamo dovoljno rade snage, bilo bi lijepo da postanu ravnopravni članovi našeg društva

– pozvala je Silvija Ladić Fischer.

Volonterima su uručene zahvalnice i prigodni pokloni.






